

## **IC 2016 Damen 30+ – StopBall**

Our season's story starts with its' happy end! CTC Damen 30+ team tops the group table, 5 points ahead of the 2nd ranked Kleinbasel team, winning all 4 rounds, losing just 9 sets along the way and view to a Liga Aufstieg in 2017 (tbc by Swiss Tennis).

With a mix of new and seasoned players, a winter indoor training season under our belts, and an excellent team atmosphere, we enjoyed exciting matches and wins on court and plenty of fun and laughs off-court.

The season got off to a hot start on a May day in the country, winning 6:0 against Liestal. The girls were on fire! Next up a home game against a friendly Birsmatt team. With thunderstorms cutting the day short, doubles matches were completed mid-week to end in a 4:2 win in our favour. Our 3rd round against Kleinbasel provided our most challenging but strong doubles matches sealed the 4:2 win. Everything hinged on a win in our last round against Moehlin, a win requiring patience. As it did most of June, it rained! With the subsequent backlog of matches at the Moehlin club and a few heated discussions over how late we should play, when the last doubles pairs walked off the court at 11pm to close out a 6:0 victory, we drank our celebratory champagne with extra gusto, leaving the midnight dinner to the home team.

A motivated and harmonious Damen 30+ team look forward to the IC 2017 season, hopefully in 2.Liga!

## **IC 2016 Damen 30+ – StopBall**

Unsere IC-Saison endet mit einem Happy End: Das Team der CTC Damen 30+ führt die Gruppentabelle und dies mit fünf Punkten Vorsprung zum zweitplatzierten Kleinbasel-Team. Wir haben alle vier Runden gewonnen, insgesamt lediglich neun Sätze verloren und Ausblick auf den Aufstieg in die 2. Liga (tbc by Swiss Tennis).

Mit neuen und erfahrenen Spielern, nach einer guten Wintersaison und mit einer tollen Teamatmosphäre schauen wir auf spannende matches und lustige Momente auf dem Tennisplatz zurück. Die Saison startete an einem heissen Maitag - mit einem fulminantem 6:0 Sieg gegen Liestal. "The girls were on fire", wie es captain Jen zu sagen pflegt. Als nächstes folgte ein Heimspiel gegen das freundliche Birsmatt-Team. Die Doppel-Spiele wurden wegen heftigem Gewitter erst später ausgetragen und mündeten in einen 4:2-Sieg. Unsere dritte Runde gegen Kleinbasel, endete trotz herausfordernden Doppelspielen erneut in einem 4:2-Sieg. Nun galt es auch noch die letzte Runde gegen Möhlin zu gewinnen, ein Gewinn, der Geduld erforderte, da der Juniregen den Start hinauszögerte. Nach einigen Diskussionen, wie lange wir spielen sollen, endete das letzte Doppelspiel um 23 Uhr! Das Resultat: ein 6:0 Sieg für Casino. Nicht zu spät, um einen Champagner zu öffnen.

Ein motiviertes und harmonisches Damen 30+Team freut sich bereits auf die IC Saison 2017 – hoffentlich in der 2. Liga.